
PROTOKÓŁ 
z obrad XLIX Sesji Rady Gminy Łabowa 

w dniu 22 maja 2018r. 

W sesji udział wzięli: 
Radni Gminy wg listy obecności załączonej do protokołu, 

Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza 
Pracownicy Urzędu Gminy, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XLIX Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 13.00 
Przewodniczący Rady Gminy Łabowa pan Krzysztof Skraba i powitał wszystkich przybyłych na 
sesję. 

Na ustawową liczbę 15 Radnych w posiedzeniu sesji uczestniczyło 12 Radnych, co stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zaproponował zmianę porządku obrad poprzez uzupełnienie go o dodatkowe 
punkty w postaci projektów trzech nowych uchwał i wobec tego poddał pod głosowanie wniosek o 
zmianę porządku obrad za czym jednomyślnie opowiedzieli się wszyscy Radni. Następnie odczytał 
tytuły proponowanych uchwał : 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr XLVI/285/2017 
Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 20 l 7r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Łabowa, 
- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2018 rok, 
- zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Krakowie na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Ochrona zasobów naturalnych poprzez 
budowę sieci kanalizacyjnej dla Gminy Łabowa ETAP I w miejscowości Łabowa (część), Nowa 
Wieś, Roztoka Wielka (część), 

- zmiany Statutu Gminy Łabowa, 
- wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej we wsi Łabowa, 

- wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego wykonania wspólnego zadania z zakresu 
zarządzania drogami z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, 
- dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Łabowa na okres od 17 maja 2018 roku do 16 maja 2019 roku, 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości leśnej we wsi Nowa Wieś, 
- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Kamianna, 
- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Krzyżówka, 
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- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Krzyżówka, 
- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Łabowa, 
- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Łabowa, 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Nowa Wieś, 
- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa z 
wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Roztoka Wielka, 
- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa w 
granicach Popradzkiego Parku Krajobrazowego, 
- przyjęcia Raportu z wykonania "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łabowa na lata 2014 
- 2017 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2018 - 2021 Aktualizacja", 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7.Wolne wnioski i dyskusja. 
8. Zakończenie obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do 
przedstawionego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, więc poddał nowy porządek obrad pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 12 głosami za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokołu z XLVIII Sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady zapytał czy Radni 
zgłaszają uwagi do tego protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie zgłoszono wobec 
czego poddał go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 12 głosami za. 

Ad. 4 Podjęcie uchwal w sprawie : 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwalą Nr 
XLVI/285/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Skarbnik Gminy wyjaśniła przyczyny zmiany wieloletniej prognozy finansowej pozostające w 
objaśnieniu do niniejszej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 12 głosów za przl!,jęla uchwalę N r XLIX/31112018. 

- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2018 rok, 

Skarbnik Gminy wyjaśniła przyczyny zmiany budżetu uchwały budżetowej na 2018 rok 
pozostające w załącznikach do niniejszej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów za przl!,jęla uchwalę Nr XLIX/31212018. 

- zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Krakowie na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Ochrona zasobów naturalnych 
poprzez budowę sieci kanalizacyjnej dla Gminy Łabowa ETAP I w miejscowości Łabowa 
(część), Nowa Wieś, Roztoka Wielka (część), 
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Wójt wyjaśnił, że pożyczka ta została przewidziana w planie realizacji kanalizacji i jest niezbędna 
do jej wykonania, a będzie zaciągnięta w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska. Na chwilę 
obecną kwota została doprecyzowana do wysokości przetargu i aby można było podpisać umowę z 
WIOŚ na udzielenie kwoty środków pieniężnych niezbędna jest uchwała ściśle określająca tę 
kwotę. Uchwała ta musi jeszcze zostać zaopiniowana przez Regionalna Izbę Obrachunkową pod 
względem zgodności z wszystkimi procedurami. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów za przyjęła uchwalę Nr XLIX/31312018. 

- zmiany Statutu Gminy Łabowa, 

Sekretarz wyjaśnił, że wprowadzona została zmiana w załączniku nr 2 do Statutu stanowiącego 
wykaz jednostek organizacyjnych Gminy Łabowa, a mianowicie z uwagi na likwidację gimnazjum 
pozostał tylko punkt 3 otrzymujący brzmienie - Szkoła Podstawowa im. Świętego Franciszka z 
Asyżu w Łabowej. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów za przv.ięła uchwalę Nr XLIX/31412018. 

- wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej we wsi Łabowa, 

Wójt wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę 
Łabowa nieruchomości gruntowej położonej w Łabowej oznaczonej w ewidencji gruntów nr ew. 
684/2 o powierzchni 0,03 ha z przeznaczeniem pod drogę dojazdową do mostu. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów w pr~yjęla ucltwałę Nr XLIX/31512018. 

- wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego wykonania wspólnego zadania z 
zakresu zarządzania drogami z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, 

Wójt wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
dotyczącego zadania z zakresu zarządzania drogami z GDDKiA obejmującego wykonanie 
dokumentacji projektowej na budowę chodnika wraz z oświetleniem przy drodze krajowej nr 75 w 
miejscowościach Łabowa i Nowa Wieś, a projekt porozumienia stanowi załącznik do niniejszej 
uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 12 głosów w przyjęła uchwalę Nr XLIX/31612018. 

- dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
na terenie Gminy Łabowa na okres od 17 maja 2018 roku do 16 maja 2019 roku, 

Kierownik Zespołu OSD Grażyna Sekuła wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy uchwalenia 
dopłaty do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków dla 
pierwszej grupy taryfowej, którą stanowią gospodarstwa domowe oraz podmioty prowadzące 
wyłącznie działalność zaklasyfikowaną do rolnictwa, łowiectwa i leśnictwa, administracji 
publicznej , edukacji, opieki zdrowotnej i pomocy społecznej, a także gospodarstwa domowe 
zatrudniające pracowników. Dopłatę udziela się na okres od 17 maja 2018 roku do 16 maja 2019 
roku w wysokości 6,21 złotych netto/6,71 złotych brutto za 1 m3 ścieków. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 12 głosów w przyjęła ucltwałę Nr XLIX/31712018. 

- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości leśnej we wsi Nowa Wieś, 

Wójt wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym 
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nieruchomości leśnej stanowiącej własność Gminy Łabowa, położonej we wsi Nowa Wieś 
składającej się z czterech działek (nr ewidencyjne oraz ich powierzchnia znajdują się w projekcie 
uchwały) . W tej sprawie przeprowadzone zostało zebranie konsultacyjne z mieszkańcami wsi Nowa 
Wieś, którzy wyrazili zgodę na te sprzedaż, a uzyskane środki finansowe posłużyły by jako wkład 
własny w budowę kanalizacji na terenie Nowej Wsi. 

Nastepnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów za przy.ięła uchwalę Nr XLIX/31812018. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Kamianna, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną i zieloną oraz poprawę zagospodarowania działek sąsiednich 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów w przl!.ięla uchwalę Nr XLIX/31912018. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 

Krzyżówka, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 12 głosów w przyjęła uchwałę Nr XLIX/32012018. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 

Krzyżówka, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
pensj ona to wą. 

Nastepnie Rada Gminv w głosowaniu : 12 głosów w przl!.ięla uchwalę Nr XLIX/32112018. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Łabowa, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną i usługi rekreacyjne z uciążliwością zamykającą się w granicach 
działki . 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów w przyjęła uchwałę Nr XLIX/32212018. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Łabowa, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
zagrodową. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów w prz.l!.ięła uchwałę Nr XLIX/32312018. 
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- przystąpienia do zmiany m1e1scowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Nowa 
Wieś, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną i zabudowę zagrodową. 

Następnie Rada Gminv w głosowaniu : 12 głosów za przyjęła uchwalę Nr XLIX/32412018. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Roztoka 
Wielka, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terenu pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną . 

Następnie Rada Gminy w glosowaniu : 12 głosów za pr;.y}ęła uchwałę Nr XLIX/32512018. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa w granicach Popradzkiego Parku Krajobrazowego, 

Pracownik Zespołu GPL Małgorzata Kotlarska wyjaśniła, że zmiana dotyczy działki we wsi 
Bamowiec pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów za pr;.vjęła uchwałę Nr XLIX/32612018. 

- przyjęcia Raportu z wykonania "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łabowa na lata 
2014 -2017 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2018 -2021 Aktualizacja", 

Kierownik zespołu OSD Grażyna Sekuła wyjaśniła, że ustawa o prawie ochrony środowiska w celu 
realizacji polityki ekologicznej państwa nałożyła na gminy obowiązek opracowania Programów 
Ochrony Środowiska. W tym celu przygotowany został dokument pn. "Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Łabowa na lata 2014- 2017 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2018 -
2021 Aktualizacja" przedstawiający działania, których celem jest ochrona środowiska na terenie 
gminy oraz termin ich realizacji. 

Następnie Rada Gminv w głosowaniu : 12 głosów za przyjęła uchwałę Nr XLIX/32712018. 

Ad. 5 Informacja Wójta o pracy miedzy sesjami. 

Wójt poinformował, że : 
rozpoczęto działania związane z budową kanalizacji w Nowej Wsi, 
prowadzone są działania związane z budową chodników w Łabowej i Nowej Wsi, 

opracowywany jest temat budowy skrzyżowania Czaczów - Łabowiec, 

być może we wrześniu tego roku będzie możliwa wymiana zniszczonej nawierzchni drogi w 
Nowej Wsi, 
realizowane są w miarę możliwości finansowych drogi, wykonywane roboty bieżące, m.in. 
wykaszanie traw, a w szkołach realizowane są w dalszym ciągu projekty, 

Sekretarz poinformował , że trwają przygotowania do wprowadzenia RODO czyli Rozporządzenia 
Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 
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ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 
przepływu takich danych. Zgodnie z art. 99 ogólnego rozporządzenia o ochronie danych, dokument 
wchodzi w życie 20 dnia po publikacji w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej , a będzie 
stosowany od dnia 25 maja 2018r. RODO skierowane jest do wszystkich podmiotów, które 
gromadzą lub wykorzystują dane osobowe osób fizycznych. Od 25 maja 2018 r. wszystkie firmy, 
urzędy, szkoły, organizacje pozarządowe będą musiały przestrzegać jego wymogów. Nowa 
regulacja nie będzie dotyczyć jedynie tych, którzy przetwarzają dane osobowe w ramach czynności 
o czysto osobistym lub domowym charakterze. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Józef Ormanty zwrócił się z prośbą o zgłoszenie do Powiatowego Zarządu Dróg potrzeby 
wykoszenia drogi w Czaczowie. Ponadto zgłosił przewrócenie wiaty przystankowej we wsi i 
przerwanie barierki ochronnej koło posesji pana Jabłońskiego . 

Radny i Sołtys Roman Banach podziękował za zakupienie tablicy „Zwierzęta gospodarskie" dla wsi 
Kotów oraz wykoszenie poboczy drogi. 

Ad. 7 Wolne wnioski i dyskusja. 

Sołtys wsi Bamowiec Edyta Mirek zgłosiła problem z niewłaściwym użytkowaniem mostu 
wyremontowanym przez Powiatowy Zarząd Dróg przez ciężkie samochody Nadleśnictwa 

Nawojowa załadowane drewnem, co grozi całkowitym uszkodzeniem konstrukcji. Wójt 
zadeklarował pomoc w postaci zgłaszanych monitów do PZD w Nowym Sączu. 

Sołtys wsi Krzyżówka Józef Gromala podziękował za obsypanie poboczy drogi i przypomniał o 
konieczności naprawienia przepustu. 

Sołtys wsi Łabowa Jan Smyda poinformował, że wpłynęło do niego pismo o zwołanie zebrania 
wiejskiego w sprawie wydzierżawienia z możliwością późniejszego wykupienia budynku Ośrodka 
Zdrowia i w związku z tym zwrócił uwagę na fakt, iż sprawa dotyczy nie tylko mieszkańców wsi 
Łabowa, ale całej gminy. Wójt przedstawił obecną sytuację, a mianowicie do Urzędu Gminy 
wpłynęły dwa wnioski o wydzierżawienie tego budynku z możliwością późniejszego wykupienia. 
Podkreślił, że dzierżawca chcąc rozpocząć działalność w takim miejscu i dobrze zafunkcjonować 
musi ponieść bardzo duże koszty i normalną rzeczą jest to, że będzie liczył na możliwość 
wykupienia tego obiektu. Przepisy nakazują w takich sytuacjach przeprowadzenie właściwej 

procedury rozpoczynającej się właśnie od zwołania przez sołtysa zebrania wiejskiego, aby 
mieszkańcy mieli możliwość wypowiedzenia się i zajęcia stanowiska w przedmiotowej sprawie. 
Wójt podkreślił, iż sołtys słusznie zwrócił uwagę, jednak według przepisów decyzję mogą podjąć 
jedynie mieszkańcy wsi , a nie gminy. Zebranie odbędzie się w niedzielę 27 maja i z uwagi na to, że 
jednym z zainteresowanych jest lekarz Marcin Mróz, działający obecnie w Ośrodku Rehabilitacji 
Tukan w Łabowej, Wójt poprosił o wzięcie udziału w tym posiedzeniu w razie ewentualnych pytań 
ze strony uczestników zebrania. 
Radny wsi Łabowa Stanisław Brożek zaznaczył jeszcze, aby zwrócić szczególną uwagę na zapisy 
warunków ewentualnego przetargu. 

Radny i Sołtys wsi Kotów poprosił o interwencję w sprawie pojazdów Nadleśnictwa Nawojowa 
przewożących drewno, których kierowcy nie stosują się do przepisów prawa ruch drogowego i 
znacznie przekraczają prędkość w terenie zabudowanym. 

Skarbnik poinfonnowała, że zbliża się procedura absolutoryjna i w związku z tym musi odbyć się w 
terminie do 31 maja spotkanie Komisji Rewizyjnej . W związku z tym poprosiła o ustalenie dnia i 
godziny spotkania, które wstępnie zaproponowano we wtorek 29 maja o godzinie 1 O.OO w budynku 
Urzędu Gminy Łabowa. 
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Ad. 8 Zakończenie obrad . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skraba 
podziękował wszystkim za udział i zakończył o godzinie 14.00 obrady XLIX Sesji Rady Gminy 
Łabowa. 

Protokołowała: Elżbieta Radziak - Dyl 

7 




